
Шварц-Шилинг: Формирати кантоне тако да и Хрвати добију један у ком би доминирали
петак, 26 новембар 2010 21:30

САРАЈЕВО - Бивши међународни представник у БиХ Кристијан Шварц-Шилинг сматра да
би, можда, требало размислити о бољем начину формирања кантона у Федерацији БиХ
/ФБиХ/ да би хрватска страна могла да има један регион у којем би доминирала.

  

"Више би то било уједињење неких кантона у један главни кантон, да не буде 10
кантона, него пет или четири, а Хрвати могу захтијевати успостављање неког комитета
који би реформисао ФБиХ и позвати и друге странке да у томе учествују. Потребно је
цијелу ФБиХ гурнути напријед. Ако већ Република Српска /РС/ не жели учествовати у
таквим реформама, онда треба поправити ствари у ФБиХ", појаснио је Шварц- Шилинг.

  

Он је за "Дневни аваз" оцијенио да није неопходно да на свим нивоима власти буде иста
коалиција.

  

"Не морају исте странке бити у власти на државном нивоу, ентитетском и у кантонима.
Лијепо би било да имамо исту коалицију свугдје, али ако то није могуће, нормално је да
се ради оно што може", рекао је Шварц-Шилинг.

  

(Срна)
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